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Vedlegg: 
Kan utvalet få ei oversikt over kor mykje av tida ferjene har vore i elektrisk drift, og kor mykje av tida dei går på
drivstoff etter at dei nye ferjene vart sett i drift? Også kor mykje stans, og evt tekniske problem med drifting av ferjer
og ladepunkta. 
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